
 

  

Møtereferat 2016.10.12 

Til stede: Erik Eriksen, Hans Jacob Beck, Halvor Thomessen, Anne Wiik Stamsø, Helge 
Grande, Torgeir Selle, Rolf Heimdal, Kari Kaggerud, Inge Kaggerud, Steinar Skilhagen, 
Ingrid Berget, Yngvar Lohne, Tor Suhrke, Edrun Olaisen 
 
 
De planlagte peismøter ble avlyst etter som det var høstferie denne uken, og forventet lavt 
oppmøte. (Oppmøtet ble likevel forbausende bra) 
 
Møteinnhold ble dermed: 

1. Erik orienterte om Rotary-saker:  
Referat fra saker behandlet på forrige ukes styremøte: 

a. Utarbeidet prosedyre for medlemmer som feirer runde dager, og medlemmer 
som faller fra 

b. ?? 
2. Ingrid refererte fra Rotary samling i Sverige 
3. Helge presenterte et arbeidsdokument over oppgaver i Kommunikasjonskommiteen 

ment for avstemming med kommitemedlemmene, men det ble nå i stedet diskutert i 
plenum. 

 
 
Konklusjoner: 

1. Prosedyren for oppmerksomhet overfor medlemmer ble godkjent med den 
bemerkning at enkelte medlemmer nok heller ville ha en flaske vin i stedet for 
blomster. 

2. Oppdatering og rydding i filstrukturer på LRK’s hjemmesider er første prioritet for 
Komm.kommiteen. 

3. Referater fra medlemsmøter beholdes, men konsentreres rundt hovedpoenger. Link 
til referatene (som ligger på hjemmesiden vår) sendes til medlemmene i e-mail slik at 
alle kan bli hyppigere brukere av hjemmesiden. 

4. Facebook-engasjement må utredes videre mhp ambisjonsnivå og formål. Enkelte av 
møtedeltakerne var skeptiske til dypt engasjement på FB ut fra erfaringer fra liknende 
lanseringer i klubb-regi, mens andre medlemmer har uttrykt at de bruker mer enn en 
time hver dag på FB og er naturlig nok svært positive til at LRK skal gå videre med et 
større engasjement på FB. Det er også en klar følelse for at vi må ha en ansvarlig 
redaktør. Kommunikasjonskommiteen jobber videre med saken. 
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